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دومین جراحی ملی پوش فوتبال
»سیدمجید حسینی« مدافع تیم ملی فوتبال کشورمان و 
باشگاه کایسری  اسپور ترکیه برای دومین بار تحت عمل 
جراحی قرار گرفت و بدین ترتیب نیم فصل جدید سوپر 
لیگ ترکیه را از دســت داد.مجید حســینی که قرار بود 
آماده سازی خود با کایســری اسپور را برای فصل جدید 
پیگیری کند با تصمیم پزشــکان بــاز هم عمل جراحی 
شد.این بازیکن در بازی ایران برابر هنگ کنگ در مرحله 
گروهی جام ملت های آســیا در دی ماه ســال گذشته از 
ناحیه مچ پا آسیب دید و در ابتدای سال جاری تحت عمل 
جراحی قرار گرفت.مجید حســینی که در مدت کوتاهی 
برای دومین بار از ناحیه مچ پا جراحی شد، در نیم فصل اول 
فصل 25-2024 سوپرلیگ ترکیه نمی تواند به میدان برود.

گل محمدی استارت زد
همدلی _ گروه ورزش:  »یحیی گل محمدی« در نشست 
خبری پیش از برگزاری اولین تمرین فولاد خوزســتان 
برای فصل بیســت وچهارم لیگ برتر، اظهار داشت: در 
هر باشگاه و تیمی بودم دوست داشتم یک روز به فولاد 
برگردم. خدا را شــکر می کنم که این افتخار نصیب من 
شد.وی در مورد تماسش با عبدالله ویسی سرمربی سابق 
فولاد، تصریح کرد: جا دارد از کادر فنی قبلی آقای ویسی 
و همکاران شان قدردانی کنم. چندبار سعی کردم با ایشان 
تماس بگیرم، اما متأســفانه موبایل شــان خاموش بود. 
اعضای کادر فنی و مدیریتی سابق فولاد را درک می کنم، 
به دلیل شرایط سختی که برای حفظ تیم در لیگ برتر 
داشتند.سرمربی تیم فوتبال فولاد تصریح کرد: می دانم 
هواداران سال گذشته شرایط سختی را تحمل کردند و 
استرس زیادی کشیدند. ما همراه شما )اشاره به اصحاب 
رسانه(، تلاش بازیکنان و حمایت هواداران تلاش می کنیم 
روزهای خوبی بــرای فولاد رقم بزنیم.وی ادامه داد: تیم 
ابتدا باید به یک ثبات خوبی برســد و ساختار مناسبی 
را پی ریزی کنیم که دچار چالش های گذشــته نشود تا 
بتوانیم با آرامش بیشــتری کار را دنبال کنیم.سرمربی 
فولاد خوزســتان راجع به جذب نفرات جدید در فصل 
نقل وانتقالات گفت: با تلاش مجموعه فولاد خوشبختانه 
توانستیم چهار بازیکن در پست های جذب کنیم. در بین 
آنهــا هم بازیکن جوان و هم بازیکن باتجربه وجود دارد. 
ان شاءالله طی ساعات و روزهای آینده این بچه ها کم کم 

معرفی می شوند.

خارجی  های استقلال در راه تهران
 باشگاه استقلال برای دریافت ویزای بازیکنان و مربیان 
خارجی این تیم اقدام کرده و امیدوار اســت اوایل هفته  
جاری  ویزای خارجی های این تیم را دریافت کند.طبق 
برنامه ریزی استقلالی ها، قرار است بلافاصله پس از صدور 
ویزا، بلیت حضور بازیکنــان و مربیان خارجی این تیم 
در ایران تهیه شــود و این نفرات از اواخر هفته آینده به 
تمرینات آبی پوشان اضافه شوند. علاوه بر بازیکنان فصل 
گذشته، دو بازیکن اهل بوسنی که به تازگی به آبی پوشان 
پیوسته اند نیز در بین این نفرات حضور دارند.خبر دیگر 
از استقلال اینکه این باشگاه مطالبات 337 هزار دلاری 
آمانوف را به حســاب این بازیکن واریز کرد و به احتمال 
زیاد اوایل هفته  به حساب این بازیکن ازبکستانی خواهد 

نشست تا پرونده دردسرساز استقلالی ها مختومه شود

تارتار در گل گهر
با اعلام باشگاه گل گهر سیرجان، مهدی تارتار سرمربی با 
عقد قراردادی دو ساله، هدایت گل گهر را در فصل آینده 
لیگ  برتر برعهده خواهد داشت. او فصل گذشته سرمربی 

ملوان بود.
هدایت گل گهر در لیگ بیست وسوم برعهده اوزونیدیس 

مربی یونانی بود.

درخواست غرامت 20 میلیاردی از 
بیرانوند

اولین جلسه رسیدگی به شکایت باشگاه پرسپولیس از 
علیرضا بیرانوند به دلیل فسخ قرارداد، ردر کمیته وضعیت 
فدراسیون فوتبال برگزار شــد و پرسپولیسی ها با ارائه 
لایحه شکایت خود درخواست دریافت غرامت از بیرانوند 
را ارائه کردند.بیرانوند قــراردادی به ارزش 19 میلیارد و 
875 میلیون تومان برای فصل آینده با باشگاه پرسپولیس 
داشت که این قرارداد به صورت یک طرفه از سوی او فسخ 
شد. باشگاه پرسپولیس به همین دلیل در لایحه شکایت 
خود علیه بیرانوند، درخواست دریافت غرامتی به ارزش 
19 میلیارد و 875 میلیون تومان )به میزان رقم قرارداد 

بیرانوند با پرسپولیس( کرده است.
طبق اعلام کمیته وضعیــت، طرفین این پرونده باید تا 
هفته آینده مستندات و لایحه های خود را به این کمیته 
ارسال کنند و بعد از ارسال لایحه، پرونده مورد رسیدگی 

قرار خواهد گرفت.

سه خرید سپاهان
محمدامین حزباوی مدافع فصل گذشــته الســد قطر 
با عقد قراردادی 3 ســاله به سپاهان پیوست. همچنین 
محمدمهدی محبی، وینگر ســابق تیم مس رفسجان 
پس از توافق با این باشگاه، با قراردادی به مدت دو فصل 
به سپاهان پیوست.محبی سابقه بازی در تیم های نفت 
مسجدســلیمان، پیکان و مس رفسنجان را داشته و در 
تیم ملی فوتبال زیر 23 ســال کشــورمان نیز به میدان 
رفته است.جواد اقایی پور ستاره فصل گذشته استقلال 
خوزســتان دیگر بازیکنی است که به عضویت سپاهان 

درامد.

ترابی و اسماعیلی فر در تراکتور
پس از مذاکره و توافق »ســعید مظفری زاده« سرپرست 
مدیرعاملی باشگاه با مهدی ترابی، این بازیکن با امضای 
قرارداد دو ســاله به تراکتور پیوســت. همچنین دانیال 
اسماعیلی فر با امضای قرارداد یک ساله به تراکتور پیوست. 

این دو بازیکن فصل گذشته عضو پرسپولیس بودند.

مستطیل سبز

شگفتانه انگلیس
تیم متزلزل ســاوت گیــت تا پیــش از راهیابی به 
مرحله نیمــه نهایی جام هفدهم به یــک باره و در 
جدال برابر هلند خودی نشــان داد و با ارائه نمایشی 
تحســین برانگیز بر شاگردان رونالد کومان غلبه کرد 
و فینالیست شد. هر چند این نخستین حریف جدی 
انگلستان در جام بود اما به واقع انگلیس در شبی که 
شایستگی فینالیست شدن را داشت بازی باخته یک 
بر صفر را با پیروزی دو بریک عوض کرد تا هواداران 
و منتقدان ســفت و سخت ساوت گیت دست کم تا 
جدال با اسپانیا به حمایت از تیم کشورشان بپردازند. 
ســاوت گیت با فوتبالی روان و جذاب و تعویض  های 
طلایی اش یک شگفتانه رقم زد و برای دومین دوره 
پیاپــی انگلیس را رهنمون فینال جام کرد. رکوردی 
که مردان پر ادعای فوتبال جزیره هیچ گاه در تاریخ 

یورو به آن دست نیافته بودند.

خوش بینی کاپلو به قهرمانی انگلیس
فابیو کاپلو یکــی از اســطوره  های مربیگری دنیای 
فوتبال درباره فینال یورو گفت: انگلیس تلاش زیادی 
در هر مســابقه نکــرد و با حداقل بــرد در هر بازی 
توانست به این مرحله برسد. این یک استراتژی موثر 
است. آن ها قبل از فینال برتری خواهند داشت چون 
در طول مســابقات خیلی خسته نشــدند. در طرف 
مقابل اســپانیا پدری را به دلیل مصدومیت از دست 
داده و در طول مســابقات انرژی زیادی صرف کردند 

تا به این مرحله برسند.

وزش باد به پرچم ساوت گیت
 اتحادیــه فوتبــال انگلیس قصــد دارد بدون توجه 
به نتیجــه فینال یورو 2024، بــه همکاری با گرت 
ســاوتگیت سرمربی تیم ملی این کشــور ادامه دهد.

قرارداد این مربی 53 ساله در دسامبر 2024 به پایان 
می رسد و ساوت گیت ممکن است به دلیل انتقادات 
مردم و نارضایتی از سبک بازی این تیم، پست خود 
را تــرک کند. با این حال، اتحادیــه فوتبال انگلیس 
قصد دارد ساوتگیت را متقاعد کند تا قرارداد خود را 

بعد از پایان مسابقات یورو تمدید کند.

انگیزه  های گل زن انگلیس
انگلیس بــا همکاری دو بازیکــن تعویضی خود گل 
پیروزی را در دقیقه 90 به ثمر رســاند. پاس پالمر را 
اولی واتکینز به گل تبدیل کرد تا انگلیســی ها راهی 

دیدار فینال شوند.
 واتکینــز بعد از بــازی گفت: در هفته هــای اخیر 
کمی افســرده و احســاس ناکامی کــردم؛ چرا که 
نیمکت نشــینی را دوست ندارم. بهترین فصل دوران 
فوتبالــی خود را تجربــه کردم و بــه همین خاطر 
دوســت ندارم نیمکت نشین شوم. بعضی از دوستانم 
در پیام هایــی که دادند از من خواســتند صبر کنم. 
بعضی از دوســتان به من گفتند امشــب اگر فرصت 
بازی کردن پیدا کنم گل می زنم. از اینکه توانســتم 
سرنوشت ســاز ظاهر شوم بســیار خوشحالم. سخت 
است که احساساتم را در این لحظه بیان کنم.واتکینز 
ادامه داد: وقتی بازی شــروع شد به هندرسون گفتم 
که امشب می توانم سرنوشت ساز ظاهر شوم. وقتی با 
پالمر به میدان رفتیم به او گفتم که تو پاس می دهی 
و من هم گل می زنم و خوشبختانه اینگونه شد. فکر 
نمی کنم تاکنون چنین ضربه ای را در چنین زاویه ای 
به این خوبی زده باشــم. من از فرصتی که به دست 

آوردم استفاده کردم و اکنون فینالیست هستیم.

روی خط یورو ۲۰۲۴

گروه ورزش: »مهدی تاج« رئیس  همدلی|  
فدراســیون فوتبال در تازه ترین اظهار نظر خود 
درباره مطالبه افــکار عمومی بــرای راه اندازی 
سیستم کمک داور ویدیویی از زیر بار مسئولیت 
شانه خالی کرد و پیگیری  های نیم بند خودش را 

لطف به فوتبال ایران توصیف کرد!
بی گمــان یکی از عوامل حواشــی و فضای غیر 
فرهنگی کــه هر از گاهی بر فوتبال باشــگاهی 
حکمفرما می شود بگو مگوها درباره قضاوت داوران 
است امری که می شود با راه اندازی سیستم کمک 
داور ویدیویی هم جلوی ان را گرفت و هم یکی از 
منافذ احتمالی فساد در فوتبال را بست . اما ایران 
یکی از معدود کشــورهایی است که هنوز به این 
تکنولوژی مجهز نشده و همفکران تاج در دور زدن 
تحریم ها)!( نیز نتوانستند تکنولوژی چینی را که 
مورد تایید فیفا هم باشد، وارد کشور کنند. با این 
حال در شرایطی که در ماه  های گذشته بارها وعده 
راه اندازی این سیســتم در فصل بعدی فوتبال 
باشگاهی داده شــده بود حالا رئیس فدراسیون 
فوتبال علاوه بر اینکه با تردید در این رابطه اظهار 

نظر می کند که آن را وظیفه خود نمی داند.
رئیس فدراســیونی که هر چند در پرونده فساد 
مفتوح باشــگاه مس رفســنجان به دلیل عدم 
مسئولیت در فدراسیون اتهامی متوجه اش نیست 
اما دربــاره صرر میلیون دلاری پرونده ویلموتس 
ســرمربی پیشــین بلژیکی و ناکارامد تیم ملی 
فوتبال نیز هیچ گاه پاســخگو نبود و با وجود آن 
ضرر هنگفت با حمایت دولت سیزدهم بار دیگر 
ســکاندار فوتبال ایران شــد. او حالا برای انجام 

وظیفه اش منت هم می گذارد! 
خبرگزاری مهر در این خصوص نوشــت: مهدی 
تاج، رئیس فدراسیون فوتبال، در حاشیه مجمع 
سالانه هیأت فوتبال استان اصفهان، در خصوص 
حضــور »VAR« اظهار کرد: تهیــه VAR از 
وظایف فدراســیون فوتبال نیســت و باشگاه ها 
باید خودشــان در ورزشگاهشان مستقر کنند، 
اما با توجه به اینکه به لحاظ شــرایط تحریمی 
نمی توانند بنابراین فدراســیون به نیابت از آن ها 
با هزینه خــودش و کمک وزارت ورزش این کار 
را انجام می دهد. پیش بینی می کنم لیگ امسال 
با VAR برگزار شود ولی این موضوع به تنهایی 

کافی نیست.
وی افزود: ورزشگاه ها باید نور تا هزار و ۶00 لوکس 

 ، vvip و vip داشته باشــند و باید جایگاه های
چمن مطلوب و ورودی مجزا بانوان و آقایان فراهم 
شــود. اصفهان جزو معدود استان هایی است که 
نمی توانیم بانوان را به ورزشگاه بیاوریم. مشکلاتی 
از لحاظ ساختار ورزشگاه هست که حرف درستی 
اســت و باید برطرف شود. به هر جهت نمی توان 
مسابقات را بدون حضور بانوان در دراز مدت برگزار 
کرد. یک استان دیگر نیز همین مشکل را دارد که 

در حال پیگیری هستیم.
رئیس فدراســیون فوتبــال یادآور شــد: بلیت 
الکترونیک و جانمایی با کد ملی از مهم های دیگر 
است تا تعداد بیشتر از بلیت به ورزشگاه نیایند. 
اگر تمام مولفه ها به درستی برگزار شوند، مسابقات 
لیگ در همان استان برگزار شوند، اما اگر هر کدام 

از این مولفه ها نباشــد، باید در ورزشگاه دیگری 
برگزار شود.

تاج در ادامه در خصوص ضمانت اجرایی ســقف 
بودجه، خاطر نشان کرد: خود ما در ایجاد سپاهان 
نقش داشــتیم و ســپاهان مطلوب من است. از 
سوی دیگر به اعتراض هواداران نیز حق می دهم، 
زیرا توضیح کافی برایشان ندادیم. رعایت عدالت 
مالی در برنامه هفتم امســال ارائه شده و پارسال 
نیز بوده اســت، باشگاه ها اگر بیش از درآمدشان 
هزینه کنند نمی تواننــد مجوز حرفه ای بگیرند. 
 AFC سخت گیری ما موجب شــد 7 باشگاه از
مجوز حرفه ای بگیرند. ایران و عربستان سقف این 
مجوز بودند. سپاهان تنها باشگاهی بود که تمام 
استانداردهای بین المللی امسال را کسب کرد که 
خود باعث افتخار است.او اضافه کرد: ضعف هایی 
داشته و ممکن است امسال هم داشته باشد، در 
همین راستا با همه مدیران عامل باشگاه ها جلسه 
داشــتیم و تمام ضعف ها بیان شد، ضعف جدی 
بیان نشد ولی اگر باز هم ضعفی باشد می توانیم آن 
را برطرف کنیم.رئیس فدراسیون با تاکید بر اینکه 
نباید بگذاریم باشــگاه هایمان از جام باشگاه های 
آسیا حذف شوند، افزود: پیش از این تعلیق بودیم، 
اما اکنون از تنبیه به تشویق رسیده ایم. 300 هزار 
دلار بابت اینکه خود فدراسیون فوتبال چند سال 
پیش در مجــوز حرفه ای خوب عمل نکرده و به 
باشگاه هایی که نباید مجوز داده بود، جریمه شد. 
امسال این مبلغ به تشویق رسیده و 7 باشگاه به 
مجوز حرفه ای رسیدند. قانون است که باید رعایت 

شود و ضعف هایی دارد که باید برطرف شود.

وقتی مسئولیت لطف می شود 

تاج: وظیفه ای برای تهیه VAR   نداریم

همدلی| گروه ورزش: دبیرکل کمیته المپیک گفت: ســالانه 
هزاران کودک به خاطر جنگ جان خود را از دســت می دهند لذا 
شعار کاروان ایران با نام خادم الرضا در المپیک پاریس »صلح برای 
کودکان« است.ســیدمناف هاشمی  در مراسم دیدار وزیر ورزش با 
المپین ها گفت: در گذشته مراسم های زیادی برای تجلیل داشتیم اما 
این یک مراسم متفاوت است چون ورزشکاران با ماداران خود آمدند 
و این برای قهرمانان ما یک خاطره شیرین و برای مادران ما اتفاقی 
بسیار ماندگار است.وی ادامه داد: کاروان ایران با نام خادم الرضا به 
پاریس اعزام می شــود و این به خاطر شهادت آیت الله سیدابراهیم 
رئیسی بود. رئیس جمهور شهید مدت ها خادم آستان قدس رضوی 
و متولی آن بودند. امیدوارم کاروان نهایت تلاش برای سربلندی ایران 
اسلامی داشته باشد.دبیرکل کمیته ملی المپیک با اشاره به شعار 
کاروان ایران افزود: سالانه هزاران کودک به خاطر جنگ جان خود 
را از دست می دهند لذا شعار کاروان ما »صلح برای کودکان« است 
و ما می خواهیم بگوئیم طرفدار صلح و آرامش برای کودکان هستیم.

هاشمی ادامه داد: برای اولین بار 11 سهمیه کاروان ایران به بانوان 
رسیده و 12 دختر ایرانی راهی پاریس خواهند شد. در کنار این 11 
ورزشکار، ثریا آقایی المپین دوره گذشته ایرانی نیز نامزد حضور در 
کمیسیون ورزشکاران کمیته بین المللی المپیک است و باید کمک 
کنیم تا وی در جمع چهار نفر قرار گیرد.دبیرکل کمیته ملی المپیک 
گفت: شــاید به لحاظ تعداد، کاروان کمتر از دوره گذشته باشد اما 
با حمایت های وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک ما خوشبین به 
آینده هستیم. امیدوارم نتایج بهتری نسبت به المپیک ریو و توکیو 
کسب کنیم.وی این را هم گفت: شاید تکرار نتایج المپیک 2012 
لندن سخت باشد اما با همکاری و هماهنگی مثال زدنی کیومرث 
هاشمی وزیر ورزش و جوانان و محمود خسروی وفا رئیس کمیته 

ملی المپیک تلاش داریم تا بهتر از ریو و توکیو نتیجه بگیریم.

هاشمی: شاهد حاصل سال ها تلاش خواهیم بود
همچنین کیومرث هاشمی وزیر ورزش و جوانان در این مراسم که 
با حضور ورزشکاران المپیکی اعزامی به فرانسه و خانواده هایشان 
برگزار شد، گفت: از مادران عزیز ورزشکاران خواهش می کنیم که 
دعای خیر خود را بدرقه راه فرزندان خود کنند، نباید نقش پدران 
را در مســیر موفقیت ورزشــکاران نادیده بگیریم اما نقش مادران 
بی بدیل است.وزیر ورزش و جوانان ادامه داد: در آستانه اعزام کاروان 
به المپیک پاریس هســتیم، از هر 40 ورزشکار انتظار مدال نداریم 
اما اینکه ورزشکاران حداکثر توان خود را در میدان مسابقه به کار 
بگیرند، مردم را خوشحال خواهد کرد.هاشمی خاطرنشان کرد: این 
اعزام حاصل سال ها تلاش وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک است 
تاشرایط خوبی برای ورزشکاران مان فراهم شود. برخی ورزشکاران 
در تمرینات رکوردهایی دارند که اگر در میدان مسابقه تکرار شود، 

صاحب کسب مدال می شوند.وزیر ورزش و جوانان ادامه داد: 207 
کشــور مختلف در المپیک با یکدیگر رقابــت می کنند، بنابراین 

ورزشکاران نه تنها برای خودشان بلکه برای کشور می جنگند.
کیومرث هاشمی خطاب به ورزشکاران اعزامی به فرانسه خاطرنشان 
کرد: باید تمام تمرکز خود را برای کسب موفقیت به کار بگیرید و با 
پیروزی هایتان ،قلب میلیون ها ایرانی راخوشحال کنید. مربیان هم 
نقش خانواده را برای ورزشکاران دارند و امروز از ورزشکاران، مادران 

آنها و مربیان تقدیر می کنیم
قرائت سوگندنامه

در جریان گردهمایی وزیر ورزش و ورزشکاران اعزامی به المپیک، 
متن سوگند نامه ورزشکاران توسط پاکدامن و شهسواری قرائت شد.

متن ســوگندنامه به این شرح است: با نام و یاد خداوند متعال _از 
طرف ورزشکاران شرکت کننده در بازی های المپیک 2024 پاریس 
سوگند یاد می کنم که با حداکثر توان و نیرو در این آوردگاه حضور 
یابم.به قوانین حاکم احترام گذاشته و به دور از دوپینگ و مواد نیروزا 
در مسابقات شرکت کنم و با روح واقعی ورزش و نوع دوستی برای 

شکوه ورزشی و افتخار آفرینی مبارزه کنم.
نسبت به انجام وظایف ملی و میهنی کشورم متعهد و کوشا باشم

به قانون اساســی جمهوری اسلامی ایران احترام گذاشته و پاسدار 
آن باشم.

به پرچم مقدس جمهوری اسلامی ایران ، احترام گذارده و متعهد 
به آن باشم.

نسبت به هم میهنان خود متعهد و مسئول باشم.
نسبت به اصول و اخلاق اسلامی بعنوان سفیران و پرچمداران ایران 

اسلامی پایبند باشم.
خداوندا ! مرا نسبت به تعهداتم موفق و سرانجامم را به نیک فرجامی 

مقرر بفرما . آمین یا رب العالمین.

شعار کاروان اعزامی ایران به المپیک 
مشخص شد

صلح برای کودکان

همدلی| »حســن رنگرز« سرمربی تیم ملی 
کشــتی فرنگی گفــت: وزارت ورزش و کمیته 
ملی المپیک یک افزایش منطقی برای پاداش ها 
داشــتند. اگر نگاهی به میزان تورم از المپیک 
توکیو تا پاریس داشته باشیم متوجه خواهیم 
شــد که این یک اقدام معقول و منطقی است. 
تورم بر روی زندگی ورزشــکاران تاثیر زیادی 

گذاشته است.
رنگرز در خصــوص غیبت روس ها در المپیک 
گفت: روســیه یکی از کشــورهای صاحب نام 
و صاحب ســبک در کشــتی جهان است. اگر 
بخواهم در کشتی فرنگی از این موضوع تحلیلی 
داشــته باشــم، باید بگویم که حضور آنان در 
المپیک تهدید زیادی برای کشتی فرنگی ایران 
نبود. روس ها ســال گذشــته هم در مسابقات 
جهانی حضور داشتند اما جایگاه چشمگیری 
کســب نکردند. اگر 2 کشــتی گیر تایید شده 
آنان نیز بــه پاریس می آمدند نمایندگان ایران 
در کشتی فرنگی کار سختی برابر آنان نداشتند.

دارنده نشان طلای کشتی فرنگی جهان با ابراز 
تاسف از محرومیت رضا کایالپ گفت: شخصا 
از محرومیت این قهرمان بزرگ متاسف و متاثر 
شدم. او 13 مدال جهان و المپیک دارم. کایالپ 
به هر دلیلی سهوی یا عمدی در دام دوپینگ 

افتاد و محروم شد.
رنگرز ادامه داد: البته غیبت کایالپ تاثیر زیادی 
بــر روی عملکرد امین میرزازاده نداشــت زیرا 
حریف اصلی وی میخائین لوپز کوبایی اســت. 
امین و فردین هدایتی هر 2 کایالپ را شکست 

داده بودند.
وی با اشاره به حضور حمزه باکر نماینده ترکیه 
در وزن 130 کیلوگــرم عنوان کرد: این جوان 
آینده دار عنوان قهرمانی رده های سنی کشتی 
فرنگی جهان را در کارنامه دارد و یک کشــتی 
گیر بسیار خوب است. او حتی می تواند به عنوان 
جانشین کایالپ سال های ســال برای ترکیه 
کشتی بگیرد. باکر اکنون رنکینگ ندارد و هر 
زمانی ممکن است با امین میرزازاده مواجه شود.

سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی:

از محرومیت کشتی گیر ترکیه متاسف شدم


